
Protokół nr XXI/2020 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 19 czerwca 2020 r.  

w godz. 08:00 do 11:50 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce w trybie 

zdalnym. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Jadwiga Szczygielska 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Ewa Tarkowska 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.     

2.  Przyjęcie protokołu z:  

a) XIX sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2020 roku.  

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok  (druk nr 1).  

4.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 

2020 rok  (druk nr 2), ( punkt wykreślony z porządku obrad ) 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o 

nr 301/5) (druk nr 3),  

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o 

nr 307/4, 307/5)  (druk nr 4),  

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o 

nr 307/13) (druk nr 5),  

http://www.bip.wielkanieszawka.lo.pl/bip_download.php?id=6630


e) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków (druk nr 6),  

f) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Wielka 

Nieszawka na lata 2020-2032” (druk nr 7),  

g) zmiany budżetu gminy na 2020 rok (druk nr 8).  

 

Przerwa  

   

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce za 

2019 rok (druk nr 9).  

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego Programu Współpracy Gminy Wielka 

Nieszawka z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2019  t.j. (Dz.U. z 2019 r. 

poz.688.  (druk nr 10). (punkt wykreślony z porządku obrad) 

6.Przyjęcie stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie organizacji transportu 

publicznego na ternie Gminy Wielka Nieszawka 

7. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

9. Interpelacje i wolne wnioski.  

10.  Zakończenie sesji. 

 

Ad.1  

a) XXI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Tarkowska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Panie i 

Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15 

( 11 radnych na sali, 4 radnych zdalnie), co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do 

podejmowania uchwał, stanowisk i opinii. 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynął do niej wniosek Przewodniczącej Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, który przekazała wójtowi. 

Przewodnicząca Rady - odczytała wniosek radnej Aliny Sobeckiej, dotyczący zmiany 

porządku obrad polegającym na wykreśleniu z porządku obrad punktów: 4 a), oraz punktu 6.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - pozytywnie odniósł się do zmiany porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady - powiedziała, że wpłynął jeszcze jeden wniosek, od koordynatora 

koalicji radnych Gminy Wielka Nieszawka, Ireneusza Śmiechowskiego. Dotyczył on zmiany 

porządku obrad, polegającym na poszerzeniu porządku obrad o dodatkowy punkt tj. wydanie 

stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie organizacji transportu publicznego na 

terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

Przewodnicząca Rady - poddała pod głosowanie wniosek radnego dotyczący poszerzenia 

porządku obrad o dodatkowy punkt, wydanie stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w 

sprawie organizacji transportu publicznego na terenie Gminy Wielka Nieszawka.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy przyjęła wniosek.  

Przewodnicząca Rady - poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z 

wprowadzonymi zmianami.  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski. 

WSYTRZYUJĘ SIĘ:1 

Jadwiga Szczygielska 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła zmieniony porządek obrad. 

 

 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynął żaden wniosek 

co do treści protokołu z XIX sesji z dnia 25 lutego 2020 roku. W związku z tym poddała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z XIX sesji w przedstawionej treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki - wprowadził sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 

2019 rok.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok  (druk nr 1).  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Ad. 4 

a) Punkt został zdjęty z porządku obrad (druk nr 2) 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 

301/5) (druk nr 3),  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXI/110/2020). 

 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 

307/4, 307/5)  (druk nr 4),  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie.  

 (uchwała nr XXI/111/2020). 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 

307/13)(druk nr 5 )    

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(uchwała nr XXI/112/2020).       

 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6) 



Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków (druk nr 6).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(uchwała nr XXI/113/2020).    

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 7) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony środowiska i Inwestycji 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Mieczysław Kociucki - zapytał kto będzie pisał wnioski o pozyskiwanie środków 

zewnętrznych na realizacje tego programu, oraz kto będzie odpowiedzialny za ten program. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że pracownik Urzędu Gminy Beata Dul.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Wielka Nieszawka 

na lata 2020-2032” (druk nr 7).   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(uchwała nr XXI/114/2020).     

 

        

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 8) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt dwoma głosami "za", oraz dwoma głosami "przeciw".  

Radna odczytała wniosek koalicji, o wykreślenie z projektu uchwały zmieniającej budżet 

gminy na 2020 rok punktu zakupu inwestycyjnego dotyczącego zakupu samochodu 

osobowego w kwocie 100 tys. z. z powodu niewystarczającej argumentacji ze strony wójta o 

celowości tego zakupu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - przedstawił oferty, które wpłynęły do Urzędu Gminy na zakup 

nowego samochodu. Naprawa obecnego samochodu jest bezzasadna, ponieważ koszty 

naprawy przekroczą wartość samochodu. Została wybrana najtańsza oferta kupna samochodu 

w kwocie 78 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela - zwróciła uwagę na brak ekspertyzy dotyczącej kosztów naprawy 

obecnego samochodu. Na jakiej podstawie określono tak dużą kwotę naprawy samochodu ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - pracownicy działu technicznego byli z samochodem  

u mechanika, który określił szacunkową wartość naprawy.  

Radna Katarzyna Streich - zaznaczyła, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej radni nie 

otrzymali informacji dotyczących ofert zakupu nowego samochodu. Ponadto radni nie dostali 

danych dotyczących kosztów naprawy, kosztorysów, w związku z tym złożony został 

wniosek o wyłączenie punktu o zakupie inwestycyjnym. 

Radna Alina Sobecka - zwróciła uwagę na bardzo słabą jakość zdalnego przekazu obrad 

sesji Rady Gminy.   

Radna Wioletta Szymańska - powiedziała, że na dzień dzisiejszy kupno nowego samochód 

jest bezzasadne. Zakup nowego samochód trzeba odłożyć na przyszłość. W obecnym czasie 

trzeba się pochylić nad tematem transportu publicznego na terenie gminy.  

Radny Mieczysław Kociucki - zapytał, czy propozycja zakupu samochodu  w kwocie 78 tys. 

zł. jest ostateczna, czy można negocjować cenę ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że są to oferty które wpłynęły do Urzędu Gminy, 

zostały przedstawione pod rozwagę radnych. To radni zadecydują czy jest potrzeba kupna 

samochodu.  

Radna Jadwiga Szczygielska - powiedziała, że ekspertyza powinna być na początku, ucięła 

by spekulacje w tym temacie. Zapytała od jakiego czasu obecny samochód jest nie używany.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że samochód jest nie używany od stycznia.  

Radna Katarzyna Streich - zwróciła uwagę na konieczność przegłosowania wniosku o 

wyłączeniu zakupu inwestycyjnego.  

Radna Aniela Grela - stwierdziła, że w tej chwili kupno samochodu byłoby arogancją  



i lekceważeniem mieszkańców. Można pomyśleć o takim zakupie przy okazji układania 

nowego budżetu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - poinformował, że 29 maja złożony został wniosek do 

wojewody, o objęcie w 2020 r. dopłatą w ramach Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Wniosek skierowany do wojewody 

 o dofinansowanie 3 zł. do wozokilometra dla przewoźnika Arriva. Po prowadzonych 

rozmowach z Arrivą, od jutra będzie jeździło 6 autobusów w czasie weekendu, a 11 połączeń 

dziennie od poniedziałku do piątku 

Przewodnicząca Rady - odniosła się do wypowiedzi wójta, mówiąc, że ustalenia dotyczące  

rozwiązania problemu transportu na terenie gminy prowadzone są od półtora roku, i nie widać 

zdecydowanych działań ze strony wójta. 

Radna Jadwiga Szczygielska - poprosiła o wyłączenie punktu dot. zakupu inwestycyjnego 

 z proponowanego projektu uchwały. Zapytała jakie jest rozwiązanie Rady Gminy dla 

mieszkańców Brzozy odnośnie transportu.   

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

Przewodnicząca Rady - poddała pod głosowanie wniosek radnej Katarzyny Streich  

o wyłączeniu punktu dotyczącego zakupu inwestycyjnego z projektu uchwały zmiany budżetu 

gminy na 2020 rok.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy przyjęła wniosek.   

 

Na prośbę wójta Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

 Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - poprosił o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok. 

Skarbnik Monika Szczerkowska - powiedziała, że w wyniku złożonego wniosku 

dotyczącego wycofania zakupu samochodu osobowego, wnoszona jest autopoprawka do 

zmian budżetu gminy na rok 2020. Proponuje się pozostawienie kwoty 100 tys. zł w budżecie 

gminy. Wnioskuje się o usunięcie zadania inwestycyjnego, w związku z nie realizowaniem.   

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok wraz z autopoprawkami (druk nr 8).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(uchwała nr XXI/115/2020).    

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 9) 

Wójt Gminy Krzysztof Czarnecki – wprowadził sprawozdanie z działalności Gminnego 

Centrum Kultury w Małej Nieszawce za 2019 rok (druk nr 9).  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.    

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – poinformowała, że Komisja zaopiniowała 

pozytywnie sprawozdanie z działalności GCK za 2019 rok. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania 

z działalności Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce za 2019 rok (druk nr 9).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy zatwierdziła sprawozdanie z działalności 

Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce za rok 2019 jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnego Ireneusz Śmiechowskiego o przedstawienie 

stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie organizacji transportu publicznego na 

terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

Radny Ireneusz Śmiechowski – przedstawił stanowisko Rady Gminy w sprawie organizacji 

transportu publicznego na terenie Gminy Wielka Nieszawka.   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział ,że na lutowym spotkaniu wójta z radnymi, 

ustalono, że od 2021 roku na terenie Gminy Wielka Nieszawka ma funkcjonować MZK. W 

bieżącym roku nie możemy sobie na to pozwolić, ponieważ nie mamy zabezpieczonych 

środków finansowych. 29 maja złożone zostało pismo do wojewody w sprawie dopłaty w 

ramach Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności 



publicznej. Przekazał, że jest po rozmowach z przewoźnikiem Arriva. Podziela zdanie 

mieszkańców, że na terenie gminy potrzebny jest transport MZK. 

Radna Wioletta Szymańska – powiedziała, że aby transport publiczny zaczął działać od 

stycznia, potrzebne jest prowadzenie rozmów, negocjacji w zaawansowanym tempie. 

Radna Katarzyna Streich – odniosła się do słów radnej Szymańskiej, zgadzając się z tym, 

że należy zacząć prowadzić rozmowy z przewoźnikami już teraz.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – podjęte zostały rozmowy z Arrivą, aby uruchomić kursy w 

weekendy, zwiększyć liczbę kursów autobusów w ciągu tygodnia.  

Radny Rafał Szulc – zapytał czy będzie możliwe by do czasu następnej sesji, wójt 

przedstawił oferty MZK i Arrivy w sprawie transportu na terenie Gminy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – podjęte zostaną rozmowy z MZK w sprawie przygotowania 

oferty.   

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała, czy prowadząc rozmowy z mieszkańcami na temat 

transportu, są oni informowani o kosztach jakie gmina będzie musiała ponieść  

i konsekwencjach z tym związanych. Zwróciła uwagę na problem mieszkańców Brzozy 

odnośnie transportu i inwestycji.  

Radna Aniela Grela – powiedziała ,że stanowisko radnych dotyczyło obszaru całej gminy. 

Dodała, że znalezienie środków jest zadaniem Urzędu Gminy. Trzeba uświadomić 

mieszkańców, że jeżeli wprowadzone zostanie MZK, jakie gmina poniesie koszty.  

Radny Mieczysław Kociucki – poparł radną Szczygielską. Jeżeli zdecydujemy się na MZK, 

będzie to stała kwota w budżecie, która ograniczy np. przeprowadzane inwestycje. Wiąże się 

to także z podniesieniem podatków.  

Radna Jadwiga Szczygielska – zaproponowała, żeby zrobić wyliczenie, aby mieszkańcy  

w kwotach widzieli o ile wzrosną opłaty, podatki.  

Radny Rafał Szulc – powiedział, żeby nie straszyć mieszkańców wzrostem podatków.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – zaproponował, żeby zredukować koszty, gdyż gminy w 

tym momencie nie stać na MZK, budynek Urzędu Gminy, którego budowa jest planowana, 

zrobić w minimalistycznej wersji.  

Radna Aniela Grela – poparła radnego Szulca, nikt nie wyrażał się, że trzeba będzie 

podnieść podatki. To zadaniem wójta i pani skarbnik jest, aby znaleźć źródło finansowania 

transportu na terenie gminy.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie stanowiska 

Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie organizacji transportu publicznego na terenie 

Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska 



 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła stanowisko Rady Gminy Wielka 

Nieszawka w sprawie organizacji transportu publicznego na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka większością głosów.  

  

 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich– poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 16 czerwca w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska– 

poinformowała, że Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami.  

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 9 czerwca gdzie na wniosek mieszkańców sprawdzono stan ulic: Ogrodowa, 

Rzemieślnicza, Żwirowa, oraz 16 czerwca w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 18 czerwca w celu opiniowania materiałów na 

sesję.  

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – 

poinformowała, że Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami.  

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XX sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 4 maja 2020 roku.  

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela – podziękowała inicjatorkom akcji „Szyjemy dla Was”, a także 

wszystkim sponsorom, szyjącym osobom za zaangażowanie. Zapytała wójta czy gmina 

będzie uczestniczyła w organizacji półkolonii, a także poruszyła temat braku umowy gminy  

z izbą wytrzeźwień.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że półkolonie organizuje Centrum Sportu i 

Rekreacji „Olender”, kolonie w tym roku nie będą organizowane z powodu sytuacji w kraju. 

Umowy z izbą wytrzeźwień na tę chwilę nie ma.  

Radna Jadwiga Szczygielska – zaprosiła wszystkich radnych i sołtysów na spotkanie  

w sprawie melioracji 30 czerwca o godz. 14 w Sali GCK z przedstawicielem Wód Polskich. 

Zapytała czy planowane jest zatrudnienie osoby piszącej projekty, pozyskującej środki 

zewnętrzne przez Urząd Gminy. Poruszyła temat kiepskiego efektu koszenia traw na terenie 

Brzozy. Przy ul. Ciechocińskiej znajduje się zniszczony dom, który grozi zawaleniem i 

stwarza realne niebezpieczeństwo dla mieszkańców.   



Radny Maricn Sobiech – złożył podziękowania od mieszkańców ulicy Dębowej za wycięcie 

drzew i krzewów na dębowej górce. Zapytał czy są prowadzone rozmowy dotyczące 

światłowodu w naszej gminy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – w marcu bieżącego roku gmina wysłała pisma do operatorów 

telekomunikacyjnych czy istnieje możliwość, i czy są zainteresowani położeniem  

światłowodu na terenie Gminy Wielka Nieszawka.  

Radny Ryszard Kryszewski – powiedział, że 8 kwietnie Rada sołecka sołectwa Cierpice po 

uzgodnieniu z Urzędem Gminy zdecydowała na zmianę w funduszu soleckim, o przesunięcie 

środków na ochronę przeciwko wirusowi. Jak to zostało zrealizowane ? Poprosił wójta  

o zabezpieczenie placów zabaw. Zapytał jak przebiega realizacja budowy chodnika na osiedlu 

Andrewex.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że place zabaw są oznakowane zakazem wstępu.  

Na ulicy Ogrodowej przeprowadzane zostały czynności zapobiegające pogorszeniu sytuacji 

mieszkańców tej ulicy.   

Przewodnicząca Rady – przychyliła się do wniosku radnego Kryszewskiego, odnosząc się 

do sytuacji złego stanu ulicy Ogrodowej.  

Radna Aleksandra Rębacz – zaapelowała, aby nie zaprzestawać noszenia maseczek 

ochronnych w miejscach publicznych.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała czy radni mogą otrzymać wyniki audytu, który 

odbył się w dniach od 20 lutego do 29 kwietnia. Czy pieniądze zapisane w budżecie na zakup 

kosiarki zostały już wykorzystane, jaka kosiarka została zakupiona ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odniósł się do słów radnej Streich, audyt odbył się, można 

zobaczyć wyniki audytu. Została zakupiona kosiarka rotacyjna, doczepiana do ciągnika.  

Wójt przekazał, że do uczniów szkół podstawowych na terenie gminy trafiło kilkadziesiąt 

laptopów do nauki zdalnej, pozyskując na ten cel środki finansowe z ministerstwa.  

 

Ad.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Tarkowska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w 

XXI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował:                                                            Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                     (-) Ewa Tarkowska 

 

 


